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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig Dhr. Van de Ven (voorzitter), de dames Eikelenboom (SP) en De Groot (CDA) 

en de heren Van de Kamp (Lijst Riel Goirle), Van Oosterwijk (Pro Actief 
Goirle), Van der Put (PvdA), Swaans (VVD) en Van de Ven (Lijst Riel Goirle)  
De griffier de heer Van ’t Westeinde 
Wethouder Th. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heer Van Gulik 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2012/11-oktober/21:30 
 
1.  Opening en vastelling agenda 
  De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel "visie op intergemeentelijke samenwerking" 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Om intergemeentelijke samenwerking mogelijk te maken is het belangrijk om kaders en 
uitgangspunten vast te stellen. Dit wordt een heel proces. Het zal wel eens geven en 
nemen kunnen worden.  

CDA 
 
 
 

De vraag was om een strategische visie te vormen. De discussie moet eerst gaan over het 
kader. Dat moeten we eerst heel helder hebben, voordat we spreken over wat we 
daarvoor gaan doen.  
Eerst moeten we het eens zijn over hoe vergaand de samenwerking is. Samenwerken is 
goed. Een heldere visie is nodig, nu is het te veel het cafetariamodel. Bij uitgangspunt 
nummer 3 zou juist het doel moeten zijn om meer bestuurskracht te genereren. De 
bestuurlijke onafhankelijkheid blijft uitgangspunt. 
Punten b. tot en met e. van het besluit lopen voor de muziek uit. De CDA fractie ambieert 
geen ambtelijke fusie, omdat dat vaak een opmaat is om de zelfstandigheid te verliezen. 

PAG De notitie is veel op uitvoering gericht. De uitvoering zou volgend moeten zijn. 
Bestuurskracht is naar mening Pro Actief Goirle het belangrijkste om een gemeente in 
stand te houden. Er is niet nagedacht over de bestuurlijke identiteit. Hoe proberen wij 
zaken in netwerken te bereiken? Op dit soort vragen wordt in deze visie geen antwoord 
gegeven. Daarover zal Pro Actief Goirle een motie of amendement indienen. 

VVD 
 
 

Intergemeentelijke samenwerking zou zich moeten richten op verhoging van de kwaliteit 
tegen lagere kosten. Samenwerking is belangrijk. Opgepast moet worden dat de trein niet 
helemaal stil wordt gezet. De VVD staat achter dit stuk. 

http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/11-oktober/21:30
http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/11-oktober/21:30
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PvdA 
 

Vindt het een goede aanzet, maar vraagt zich af wat de gemeente Goirle nu precies gaat 
doen. Zijn we bekend met ontwikkelingen rond bijvoorbeeld shared service centra elders? 
Wat kunnen we daarvan leren? Het is belangrijk om ons als een krachtige gemeente te 
profileren. 

SP 
 

Er is veel gezegd over samenwerking. Het college zet er flink de vaart in. Vraagt zich af 
wat wij hebben met Baarle-Nassau. Intensieve samenwerking met Baarle-Nassau loopt 
niet samen met de meningen in Goirle op straat. Waarom de onzekerheid? Goirle moet 
geloven in de eigen kracht. Schaalvergroting leidt tot vervlakking. De eigen invloed wordt 
ingeperkt. We werken al op meer dan voldoende vlakken samen. 
Een cafetariamodel kan een heel slimme oplossing zijn om een goed netwerk om ons heen 
te bouwen.  

Lijst Couwenberg 
 
 

Wij werken met veel gemeenten samen. We missen het zicht. Tilburg kennen we en daar 
zitten de kennis en voorzieningen die ons aanvullen. We moeten met Tilburg 
samenwerken. Met vier gemeenten kun je niet samenwerken. Een huwelijk tussen twee 
partijen is vaak al moeilijk. 

 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 

3. Raadsvoorstel opdrachtbevestiging accountant 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Couwenberg 
 

Stelt voor het een B-stuk te maken. Hij wil integraal groenbeheer en wegenbeheer als 
opdracht mee te nemen. 
 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad.  
Lijst Riel Goirle, CDA, PvdA, VVD en Pro Actief Goirle geven aan het woord niet over dit onderwerp te voeren. 
 
4. Raadsvoorstel begroting 2013 RAV en jaarrekening 2011 RAV 
 
Standpunten fracties: 
Hierover is geen beraadslaging gevraagd.  
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad.  
 
 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 

 

 
 
 

Verslag commissie AZ 11 oktober 2012   

   

 

 3

5.  Planning raad en commissies najaar 2012 
Standpunten fracties: 
Hierover is geen beraadslaging gevraagd.  
 
 
6. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 30 augustus 2012 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezegginglijst doorgenomen.  
 
7.   Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 

  Er zijn geen inlichtingen. 
 

8.   Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 

   9.   Stukken ter kennisname 
 Hierover zijn geen vragen. 
 

  10.   Rondvraag 
 De heer Van de Put stelt voor het fractievoorzittersoverleg te verdagen.  
Mevrouw Eikelenboom vraagt naar de plaats van de raadsvergadering. 
De burgemeester geeft aan dat de verbouwing volledig volgens planning verloopt. 30 oktober is de 
raadsvergadering nog hier. De begrotingsvergadering is weer gepland in de raadzaal. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  23.15 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van  22 november 2012. 
 
Voorzitter     De griffier 

 
 
 
 
Dhr. H. van de Ven      Dhr. B. van 't Westeinde 
     



Toezeggingenlijst  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

17-2-2011 Cie AZ Nota 
weerstandsvermogen en 
risicomanagement: de 
kaders waarop risico's 
worden beoordeeld 
(volgens schema p.20 
uit de nota), worden nog 
in beeld gebracht 

Wethouder Van der 
Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding 
controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk 
oktober 
1-12-2011: in verband met 
ziekte medewerkers 
uitgesteld, nadere planning 
volgt 

17-2-2011 Cie AZ Nota 
weerstandsvermogen en 
risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  
wordt nog voorgelegd  

Wethouder Van der 
Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding 
controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk 
oktober 
1-12-2011: in verband met 
ziekte medewerkers 
uitgesteld, nadere planning 
volgt 
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